
Jindřich Libovický

Jsem student druhého 
ročníku navazujícího 
magisterského studia, 
oboru Matematická 
lingvistika a oboru Me-
diální studia na FSV. 
V minulém roce jsem 
se účastnil studijního 
pobytu v nizozemském 
Utrechtu. Na částečný 
úvazek pracuji v IBM 
na výzkumu v oblasti 
zpracování přirozené-
ho jazyka. 

Co bych rád prosazoval:

• zavést prodej dotovaných 
         baget na Malé straně

• zlepšit komunikaci mezi
          jednotlivými obory
     

• přestat se bát
          interdisciplinarity

Nemám již žádné územní nároky na ČVUT ani jiné univerzity. Vyřeším, proč Šemík 
uháněl k Radotínu, zatímco Horymír uháněl k Neumětelům. Zvýším záření obsese 
skrze umakartové jámy pro každého nikoho v rámci boje třetího článku sýrové chlouby. 
Koupání neochočených pandantivů a každý třetí jablečný víkend o větroplaché periody 
bez rozdílu kvákání. V případě, že budu zvolen, naučím se jezdit na jednokolce. 
Ostatně soudím, že by Kartágo mělo být zničeno. Jak pravili již staří Římané: Lorem 
ipsum dolor sit amet!

...  zřídit jednotné místo, kde bude možné se 
      dozvědět o činnosti jednotlivých kateder

... a udělat běžnou věc ze zapisování 
      předmětů z jiných fakult, podpořit 
      semináře se zvanými přednášejícími


